
 
SOKOL Zaječice, z. s. 

Zápis ze schůze Výkonného výboru 
konané dne 4.12. 2024  

 
Přítomní členové VV:  J. Kapinos, L. Sadecký, M. Láska, P. Šnajberk 
Omluveni: Bartoš  
Přítomní členové KK: M. Staruch, Dočekal,  
Přítomní hosté: Pančík, Hladík, Dvořák, Douda, Peřinka, Walder, Kasl, Hůlka, Barcal  
 
1) Fotbal-muži 

a) Sezona ukončena zrušeným kolem, dělené 12 až 14. místo v tabulce 
b) Docházka dlouhodobý problém nejen u nás 
c) Vyúčtování za loňský rok +15.000,-Kč díky přestupům z týmu 
d) Reklama na fcb ohledně náboru   
e) Info o fotbálku v sobotu na lidi v Zaje 
f) Fotbalisté před zimou sundají sítě  - již hotovo 

 
2) Fotbal holky/děti 

a) Koupit nové sítě na branky  
b) Dotace na dívčí fotbal 30.000,-Kč, bude požádáno do konce týdne 
c) Proplatit trenéra za děti (10.000,-Kč - Michal) + Jan Kapinos (19.000,-Kč) 
d) Rozlučka se sezonou v restauraci Oxford v příštím týdnu. Sokol pokryje náklady. 
e) 15.2. přátelák ve Vídni – domluven autobus, naceněn na 35.000,-Kč, požádáno o grant 

 
3) Lyžaři 

a) Vysekání prostoru na kontejner 
b) Douda pošle kladné vyjádření ČEZu - hotovo 
c) Nacenění kontejneru – 70.000,- plus doprava cca 5.000,-Kč - hotovo 
d) VV se zavazuje, že nebude nakládat s kontejnerem bez souhlasu lyžařského oddílu. 
e) Do cca 15.12. by měly přijít peníze z nadace ČEZ 
f) Dořešit převod peněz na účet lyžařů dle aktuálního rozpočtu 
g) Na dotaci ČEZ je potřeba audit, Douda řeší. Schválen příspěvek sokola na audit. Cca 2.500,-Kč. Smlouva 

bude poslána. 
 

4) Multifunkční hřiště 
a) Proběhl kontakt s firmou realizující VÚH. 
b) Kontaktována Projektová kancelář s žádostí na úpravu rozpočtu, zatím bez reakce. Nutno znovu 

kontaktovat p. Dvořáka 
c) Financování dotací – pomoc od MAS Posázaví – kontaktovat napřímo Sokolem. 20% spoluúčast by 

měla uhradit obec.  
d) Návrh sportů: Volejbal, Nohejbal, Streetbal, Badminton, Malý fotbal, Hokej, bruslení 
e) Domluvit schůzku s MAS Posázaví – paní Zemanová  – Sadecký 
f) Slib starosty Veliše p. Matějky, že zašle jejich PD a Rozpočet, kontakt na stavební firmu a její Cenovou 

nabídku na 1,3 
g) Oslovit starostu Pětihost, zda by poskytl PD, rozpočet na jejich VÚH – Martin 
h) Lukáš a Martin připraví rozpočet pro žádost na Zastupitelstvo – Spolufinancování VÚH nejpozději do 

konce listopadu 
 

5) Hospoda 
a) M. Špaček oznámil uvolnění střechy vlivem silného větru. Provozovatel hospody dočasně zabezpečil. 
b) Opravu střechy a záseku řeší D. Pančík, kontakt v příštím týdnu 
c) Provozovatel restaurace vznesl požadavek na diskuzi ohledně zateplení objektu. VV bude dále řešit. 

 
6) Finance 

a) Kontrola účtu proběhla – vše v pořádku. 
b) Mezi svátky se potkáme kvůli dotaci Můj klub. 



 
c) VV schvaluje příspěvek ve výši 24.000,- jak dar sportovnímu oddílu Yacht Club 

Krnov. Dar slouží na obnovu sportovního areálu po povodních 09/2024. 
Marek D. Pošle návrh Darovací smlouvy.  

d) Revize sponzorů na popud M. Starucha- hotovo 
 

7) Dotace 
a) Dotace Můj klub – získáno 57.470,-Kč 
b) Souhlas s podáním dotace Oranžové Hřiště, 10% sokol, 10% obec 

i) Obec zatím pozastavuje variantu Oranžové hřiště – chce nejprve kompletní projekt   
c) Zpracovat plán investic pro obec - multifunkční hřiště (2,2M), kabina hosté, závlaha (300.000), opěrná 

zeď (dole, nahoře), skútr na úpravu tras (300.000) - Sestavit investiční výhled na další 3 roky 
 

8) Brigády 
a) Obložení tribuny dokončeno, VV děkuje Markovi Bartošovi 

i) je možné dořešit lakování  
b) Zbývá 

i) výsledková cedule: nutno koupit náhradní DO (původní se hledá), klikání během zápisu nebude 

počítáno do brigád        
c) Na jaro 2025 

i) Nutno vyřešit zredukování Borovic ve spodní části hřiště. Stromy omezují růst trávy. Lukáš pořeší 
se Starostkou a na brigádě se prořežou nebo pokácí. (Lukáš. S.) – na příště pozvat Marunovi a 
domluvit se 
 

9) Z minulých VV – do příštího VV 
a) Studna: podklady u P. Šnajberka, podat žádost o kolaudaci – v řešení 
b) Zajištění objektu (kontejner, šatny): 

i) Nabídka od SD Jablotron na stole. Bude osloven p. Pirc (SD Jablotron) pro sponzorský dar Jablotron 
ii) P. Šnajberk čeká na alternativní nabídku 

c) Kontejner: zjistit podmínky pojištění věcí uvnitř (M. Láska) – beze změny  
d) Pozemek podél hřiště 378/11: dar od Kačky Roučkové, Sokol zařídí převod a poplatky (M. Láska) 

i) Znovu oslovit Jardu Roučku (M. Láska řeší kupní smlouvu za 1,-) 
e) Závlaha hřiště – L. Sadecký zařídí projekt 

 
10) Dotace ČEZ 

VV sokol Zaječice schvaluje nákup technického vybavení pro tvorbu a údržbu běžkařských tratí. 
Konkrétně se jedná o: 
1) Sněžný skůtr 
2) Stroj na úpravu terénu a tvorbu běžecké stopy (na bruslení) 
3) Stopovač na klasickou technku 
4) Křovinořez 
 
Pro nákup tohoto vybavení bude použit příspěvek Nadace ČEZ v maximální výši 290.000,-Kč 
 
Dále VV zmocňujeme V. Doudu jako zástupce oddílu lyžařů, aby technické vybavení dle požadavků u 
dodavatelů závazně objednal. 
 
Dále zmocňujeme předsedu a hospodáře Sokola Zaječice, aby s dodavateli uzavřeli příslušné smlouvy a 
technické vybavení uhradili. 

 
11) Jiné 

a) Hřiště zazimované kromě hadic – Pančík zařídí 
b) D. Rais a M. Láska zpracuje podklady pro předání zápis do rejstříku. Čekáme na časové kapacity 

D.Raise, podání příští týden 
c) Příprava na organizaci Plesu Sportovců 

i) Organizaci řeší Honza Kapinos s podporou VV 
ii) návrhy termínů:    1.3.2025  



 
iii) Kapela 12.000 Kč, kapela Pod Altánem. Vstupné odhad mezi 200-250Kč 
iv) 15.2. bude Masopust 

d) Parkování před Jirkou Švastou  - cedule se zákazem parkování (Prosíme, zde 
neparkujte), Martin vytiskne a zalaminuje, Honza domluví umístění 

e) Požadavek střelců na koupi nových dětských vzduchovek. Odhadovaná cena 
10.000,-. Ideálně 3 kusy. 
i) VV schvaluje – již jsou na cestě 

f) Požadavek na nákup rychlo-rozkládacího stanu. – odvézt do kabiny hostů 
g) Přidat do skupiny na wts Doudů plus Péřu - hotovo 
h) Douda, Sadecký – doladí termín zahájení fotbalové a ukončení lyžařské sezony 
i) Domluvit termín mimo VV a pohnout s kostlivcema v zápisu 

 
 
Příští schůze VV v Oksfordu ve středu 8. 1. 2025 v 19:30 hodin. Všichni jste zváni.  

Zapsal: Lukáš Sadecký 


